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67/2012. (IX.26.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Mezőgazdasági Bizottság határozata az ÉAOP-3.1.2/A-11-2012-0016. 
kódszámú projekt csapadékvíz elvezetési munkáinak saját forrás 

kiegészítésére pályázat benyújtásáról 
 
 

68/2012. (IX.26.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata az ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-059. 
kódszámú projekt saját forrás kiegészítésére pályázat benyújtásáról 

 
 

69/2012. (IX.26.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata az ÉAOP-3.1.3/A-11-2011-0005. 

kódszámú projekt csapadékvíz elvezetési munkáinak saját forrás 
kiegészítésére pályázat benyújtásáról 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 

 
mely készült a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági  

Bizottság 2012. szeptember 26-i soron kívüli üléséről 
 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
 
Továbbá:  Márkus Gábor – alpolgármester 
  Kiss Zsigmond – alpolgármester 
  Szabó Attiláné – képviselő 

   Jeney Tibor – Városfejlesztési Iroda vezetője 
   Rácz Csilla – Polgármesteri Hivatal ügyintézője 
                         Simainé Lakatos Anikó – jegyzőkönyvvezető    
    

 
         
 

Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés az Észak-alföldi Operatív Program keretén belül az 
önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztése c. ÉAOP-3.1.2/A-
11-2012-0016. kódszámú „Püspökladány, Petri-telepi településrész és 
Déli városrész bekapcsolása a város gyűjtőút hálózatába” c. pályázat 
saját forrás kiegészítése kiírásra történő pályázat benyújtására 
Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

2.) Előterjesztés az Észak-alföldi Operatív Program keretén belül a 
belterületi bel- és csapadékvíz védelmi fejlesztések c. ÉAOP-5.1.2/D2-
11-2011-0059. kódszámú „Püspökladány belterületi csapadékvíz 
elvezetése” c. pályázat saját forrás kiegészítése kiírásra történő 
pályázat benyújtására 
Előadó: Dombi Imréné – polgármester  
 

3.) Előterjesztés az Észak-alföldi Operatív Program keretén belül a 
kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése ÉAOP-3.1.3/A-11-2011-0005. 
kódszámú „Püspökladány belterületi kerékpárút hálózat fejlesztése” c. 
pályázat saját forrás kiegészítése kiírásra történő pályázat 
benyújtására 
Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

4.) Különfélék 
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Tóth László bizottsági elnök megnyitja az ülést, köszönti az ülésen 
résztvevőket. Megállapítja, hogy a bizottság részéről az ülésen jelen van 3 fő 
bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Javasolja a meghívóban szereplő napirendek tárgyalását, melyet a bizottság 
egyhangúlag elfogadta. 
 
 
 

1.) Előterjesztés az Észak-alföldi Operatív Program keretén belül az 
önkormányzati tulajdonú belterületi utak fejlesztése c. ÉAOP-
3.1.2/A-11-2012-0016. kódszámú „Püspökladány, Petri-telepi 
településrész és Déli városrész bekapcsolása a város gyűjtőút 
hálózatába c. pályázat saját forrás kiegészítése kiírásra történő 
pályázat benyújtására 

 
Jeney Tibor: Többen kérdezték, hogy miért most készült erről előterjesztés.     
A csapadékvíz elvezetéses pályázatunkkal kapcsolatosan a mai napon került 
aláírásra a szerződés, a másik két pályázatnál pedig eddig nem volt lehetőség 
EU önerő pályázására. A múlt héten kaptunk választ, hogy nyújthatunk be 
ezekhez a pályázatokhoz is önerőre pályázatot. Erről nem mi tehetünk.  
 
Kincses László: Attól, hogy most jól járunk, nem kell beletörődnünk ezekbe 
az összegekbe. Közbeszerzéskor figyeljünk oda a költségekre. 
 
Petőné Papp Margit: Minden ilyen lehetőségre pályázni kell. Volt már ilyen 
lehetőség korábban is.  
 
Jeney Tibor: A költségek lehet túl vannak értékelve, de inkább túl legyen 
értékelve, mint kevesebb költség számolva. Ez a jobbik eset. 
 
Kiss Zsigmond: Majd a valóságban kiderül, hogy mennyibe fog kerülni, ezért 
vannak a versenyeztetések. 
 
Szabó Attiláné: A pályázatban kötelező foglalkoztatás lesz előírva? 
 
Jeney Tibor: A kivitelezés időszakában van kötelező foglalkoztatás.  
 
A bizottság 3 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
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67/2012. (IX.26.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága a „Püspökladány, Petri-telepi településrész és 
Déli városrész bekapcsolása a város gyűjtőút hálózatába” című ÉAOP-
3.1.2/A-11-2012-0016. kódszámú projekt csapadékvíz elvezetési munkáinak 
saját forrás kiegészítésére javasolja a pályázat benyújtását. 
 
Határidő: 2012. szeptember 27. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
 
 
 

2.) Előterjesztés az Észak-alföldi Operatív Program keretén belül a 
belterületi bel- és csapadékvíz védelmi fejlesztések c. ÉAOP-
5.1.2/D2-11-2011-0059. kódszámú „Püspökladány belterületi 
csapadékvíz elvezetése” című pályázat saját forrás kiegészítése 
kiírásra történő pályázat benyújtására 

 
Kincses László: Az előterjesztésben az szerepel, hogy október 01-ig 
megtörténik a támogatási szerződés aláírása. Ha ma megtörtént a támogatási 
szerződés aláírása, akkor ne maradjon ez a dátum az előterjesztésben. 
Módosítani kell szeptember 26-ra a dátumot. 
 
Rácz Csilla: Harmadik részről nincs aláírva a szerződés, Jegyző Úr holnap 
fogja aláírni, ezért szeptember 27-re kell javítani a dátumot.  
 
Jeney Tibor: Javítjuk szeptember 27-re a dátumot. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
 
68/2012. (IX.26.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága javasolja, hogy a „Püspökladány belterületi 
csapadékvíz elvezetése” című ÉAOP-5.1.2/D2-11-2011-0059. kódszámú 
projekthez saját forrás kiegészítésére pályázat kerüljön benyújtásra. 
 
Határidő: 2012. szeptember 27. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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3.) Előterjesztés az Észak-alföldi Operatív Program keretén belül a 
kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése ÉAOP-3.1.3/A-11-2011-
0005. kódszámú „Püspökladány belterületi kerékpárút hálózat 
fejlesztése” c. pályázat saját forrás kiegészítése kiírásra történő 
pályázat benyújtására 

 
Kincses László: Február 27-én megtörtént a támogatási szerződés aláírása, 
akkor miért nincs még közbeszereztetve? 
 
Jeney Tibor: Február 27-én feltételesen lett aláírva a feltételes támogatási 
szerződés. Ez nem jogosít fel bennünket arra, hogy elindítsuk a 
közbeszerzési eljárást.  
 
Rácz Csilla: Szeptember 12-én lett hatályos a szerződés. 
 
Kincses László: Mikor indulhat a közbeszerzés? 
 
Jeney Tibor: Szeptember 12-től tudomásom szerint elkezdték a közbeszerzés 
előkészítését. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
69/2012. (IX.26.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága a „Püspökladány belterületi kerékpárút hálózat 
fejlesztése” című ÉAOP-3.1.3/A-11-2011-0005. kódszámú projekt 
csapadékvíz elvezetési munkáinak saját forrás kiegészítésére javasolja a 
pályázat benyújtását.  
 
Határidő: 2012. szeptember 27. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
 
 
 
 
Különfélék: 
 
Kincses László: Képviselő társaimnak e-mailt küldtem a turizmus fejlesztési 
pályázattal kapcsolatosan, de képviselő társaim nem jeleztek vissza, 
érdemben nem nyilatkoztak. Szomorú, hogy a tervezők ilyen munkát adtak 
ki a kezükből. Az eljárási rendben vétünk, mindig arra hivatkozunk, hogy 
nincs időnk.  
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Először építünk Püspökladányban épületet – eddig mindig utakat építtettünk 
-, nagyon fontos, hogy esztétikai és hasznosíthatósági szempontból megfelelő 
legyen. Kellemetlen lenne később, ha a tervezők elképzelése valósulna meg. 
Kellett volna 3-4 építésztől ajánlatot kérni és azokból választani. Felvetődik a 
gyanú, hogy irányított tervezés történik. Út tervezéséhez érthető, hogy 
úttervezőt bízunk meg, de épülettervezésnél nem. 
 
Jeney Tibor: Amikor a pályázat felmerült, nem is volt szó látogató központ 
építéséről, később derült ki, hogy az önkormányzat mire pályázhat. Két 
héttel ezelőtt volt a Képviselő-testületi döntés, amikor döntés született arról, 
hogy indulunk a pályázaton. Három hete merült fel, hogy látogató központot 
szeretnénk építeni. Rövid volt az idő. Ha lett volna több idő tervpályázatot 
lehetett volna kiírni, de most 2-3 hét alatt nem lehetett többet tenni, hogy a 
pályázatot be tudjuk nyújtani. 
 
Petőné Papp Margit: Lehet kevés volt az idő, elfogadom. Arra nincs lehetőség, 
hogy később módosítsunk a terveken? 
 
Jeney Tibor: A pályázat bírálójától függ. A költségekben biztos nem történhet 
változás, kisebb módosításokat meg lehet próbálni.  
 
Kincses László: Legfontosabb a használhatóság és az esztétika.  
 
Tóth László: Bízunk benne, hogy tudunk még a terveken módosítani. 
 
Kincses László: Komplex tervet még nem láttunk, amin minden fel van 
tüntetve, a sétány, a tó, a kilátó. 
 
Jeney Tibor: A tervezőnek az egyeztetéskor a felmerült kérdéseket 
elmondtam, leegyeztettem, de még nem kaptam visszajelzést róla. 
 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

__________________________________  _________________________________ 
      Simainé Lakatos Anikó                                 Tóth László 
        jegyzőkönyvvezető                                  bizottság elnöke 
 
 


